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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sirku  

konaného dňa 7. februára 2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou zápisnice 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Projekt „Rozšírenie kapacít MŠ v Sirku“ 

3. Právnik 

4. Informácie starostu obce 

5. Podnety poslancov – diskusia 

6. Uznesenia 

7. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Peter Sentandráši a privítal 

prítomných poslancov a hostí. Konštatoval, že z 9 poslancov je prítomných 7 poslancov a teda obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Nezúčastnení poslanci p. Ján Kótai a p. Silvester  Kótai  

sa neospravedlnili. 

 

Za overovateľov zápisnice navrhol starosta obce p. Mariana Zimana a p. Ernesta Dulaja. Poslanci 

obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:   7  

Zdržalo sa:  0  

Proti:  0  

 

Za zapisovateľa zápisnice navrhol starosta obce p. Daniela Faklu ml. Poslanci obecného 

zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  7  

Zdržalo sa:  0  

Proti:  0  

 

Starosta obce sa opýtal poslancov, či majú návrh na doplnenie programu. P. Daniel Fakla ml. 

navrhol doplniť zazmluvnenie obecného právnika ako bod programu. Starosta obce zaradil tento bod 
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do programu ako tretí bod a ostatné body programu sa posunuli. Poslanci obecného zastupiteľstva 

hlasovali nasledovne: 

Za:  7  

Zdržalo sa:  0  

Proti:  0  

 

2. Projekt „Rozšírenie kapacít MŠ v Sirku“ 

 

Starosta obce Ing. Peter Sentandráši informoval poslancov obecného zastupiteľstva,  

že v materskej škole je nízka kapacita miest pre deti v predškolskom veku z obce. Odprezentoval 

poslancom projekt, ktorý zahŕňa plán pristavenia ďalšej triedy, tak aby v materskej škole boli deti 

rozdelené do dvoch tried na mladšie a staršie deti. Projekt ďalej obsahuje rozšírenie detského ihriska, 

vybudovanie oplotenia materskej školy a nové vykurovanie. Táto rekonštrukcia, podľa slov starostu 

obce, prispeje k vytvoreniu nových pracovných miest. Starosta predniesol poslancom 3 ponuky  

na vypracovanie projektovej dokumentácie uvedeného projektu: 

o CS – PROJEKT s.r.o.  4990,00EUR 

o Ing. Diana Elexová  5950,00EUR 

o Karol Kováč  6700,00EUR 

 

V diskusii sa poslanec Marián Ziman opýtal starostu obce, či na tomto zasadnutí nemala byť 

prítomna aj riaditeľka materskej školy, aby sa k tomuto projektu vyjadrila. Starosta obce odpovedal, 

že riaditeľka materskej školy je o projekte informovaná a s daným projektom súhlasí.  

 

Starosta obce navrhol hlasovať, aby projektovú dokumentáciu spracovala spoločnosť  

CS – PROJEKT s.r.o. Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  7  

Zdržalo sa:  0  

Proti:  0  

 

3. Právnik 

 

Poslanec Daniel Fakla ml. sa opýtal starostu obce, prečo sa nezúčastnil na stretnutí s navrhnutým 

právnikom JUDr. Mariánom Dzuroškom, ktoré mu p. Fakla dohodol na 30.1.2017 o 13,00hod 

v Rimavskej Sobote, nakoľko zazmluvnenie obecného právnika bolo schválené na obecnom 

zastupiteľstve dňa 24.5.2016 a je predmetom Uznesenia č. 9/V/2016. Starosta odpovedal, že sa  

na dohodnutom stretnutí nemohol zúčastniť, lebo mal v ten deň stretnutie ZMOS v Revúcej. P. Fakla 

mu odpovedal, že ho v ten deň stretol o 12,30hod v Sirku a povedal mu, že od 12,00hod do 13,00hod 

je dostatočný čas na to, aby stihol prísť autom z Revúcej do Rimavskej Soboty. Starosta sa na to 

opýtal p. Faklu, či si myslí, že keď je na Obecnom úrade v Sirku, tak tam len sedí a nemá robotu.  

P. Fakla  sa opýtal starostu, prečo sa vopred neospravedlnil JUDr. Dzuroškovi a nedohodol si s ním iný 

termín stretnutia, keďže na daný deň už mal plánované stretnutie. Starosta mu odpovedal,  

že JUDr. Dzurošku nekontaktoval.  
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Po diskusii k tejto téme starosta obce vyzval p. Faklu, aby mu dohodol nový termín stretnutia  

s JUDr. Dzuroškom. Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  7  

Zdržalo sa:  0  

Proti:  0  

 

4. Informácie starostu obce 

 

4.1. Starosta obce Ing. Peter Sentandráši sa opýtal poslancov, či majú výhrady k pluhovaniu snehu 

v obci. Poslanec Marián Ziman zareagoval, že odhŕňanie snehu je chaotické a  

treba vypracovať harmonogram pluhovania snehu v jednotlivých častiach obce. 

 

4.2.  Starosta obce informoval poslancov, že mu p. Valiska vysvetlil,  že rozšírenie rozvodnej siete 

v miestnej časti Červeňany nie je možné zo strany VVS, a.s.  Riešením je vybudovanie 

prípojky zo strany obce alebo majiteľa nehnuteľnosti. Starosta obce informoval, že 

projektant p. Poprocký príde zhodnotiť situáciu, keď zmizne sneh.  

 

4.3. Starosta informoval poslancov, že do výberového konania na obsadenie pozície kuchára 

v školskej jedálni sa do konkurzu prihlásila do stanoveného termínu p. Lukáčová  

a po termíne p. Andrašíková a p. Čipková.  Starosta ďalej informoval, že p. Lukáčová  

a p. Čipková sú vyučené kuchárky a p. Andrašíková je vyučená cukrárka.  

 

4.4. Starosta predložil na schválenie obecnému zastupiteľstvu cestovné príkazy za mesiac január 

2017. Poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  7 

Zdržalo sa:  0 

Proti:  0 

 

4.5.      Starosta informoval o zvýšení poplatkov za ističe. 

 

5. Podnety poslancov – diskusia 

 

5.1. Poslanec Ivan Ziman sa vyjadril, že na poslednom obecnom zastupiteľstve žiadal o pridanie 

kuka nádoby k Slobodárni a namiesto toho bola jedna kuka nádoba odobratá a ďalšia 

plastová nádoba zhorela, pretože niekto do nej nasypal horúci popol. P. Ivan Ziman povedal, 

že treba doplniť plechovú, nie plastovú nádobu. Starosta mu na to odpovedal, že popol sa má 

vysýpať do záhrady a nie do kuka nádoby. P. Ivan Ziman sa ho opýtal, kde vysýpajú popol 

obyvatelia činžiakov. Na to starosta neodpovedal. 

 

5.2. Poslanec Ivan Ziman konštatoval, že pri futbalovom ihrisku dal starosta obce vylepiť oznam 

o zákaze sypania smetí. Potom tam niekto poslal obecný multikár, ktorý vysypal škváru rovno 

k oznamu. Starosta o tom nevedel. Poslanec Dani informoval, že škvára je určená  

na posyp cesty na Šrobárku. 
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5.3. Poslanec Štefan Dani navrhol urobiť verejné WC. Starosta zistí, či sa dá zriadiť verejné WC 

v budove Jednoty alebo v bývalom pohostinstve Bistro. Poslanec Marián Ziman navrhol 

mobilné WC. Za zriadenie verejného WC hlasovali poslanci obecného zastupiteľstva 

nasledovne: 

Za: 6  

Zdržalo sa:  0  

Proti:   1  

 

5.4. Poslanec Daniel Fakla ml. požiadal o vymenenie dopravnej značky „zákaz vjazdu“ do uličky, 

ktorá vedie k zdravotnému stredisku, nakoľko stará značka je hrdzavá a ľudia ju nerešpektujú. 

Starosta obce povedal, že sa značka vymení. 

 

5.5. Poslanec Daniel Fakla ml. sa informoval, nakoľko obecný traktor už jazdí, či je toto obecné 

vozidlo aj doplnené do Smernice o používaní služobných motorových vozidiel. Starosta obce 

odpovedal, že ešte nie je a že smernicu doplní. Ďalej sa p. Fakla opýtal, či vodiči traktora 

a kotolník majú uzatvorené poistenie zodpovednosti za škodu pri výkone povolania, nakoľko 

bol starosta obce v diskusii na minulých obecných zastupiteľstvách upozornený na nutnosť 

uzatvorenia takéhoto poistenia. Starosta odpovedal, že nemajú. 

 

5.6. Poslanec Štefan Dani sa informoval, kedy budú urobené komíny na Slobodárni. Starosta obce 

odpovedal, že komíny sa urobia, keď budú všetci nájomníci platiť podľa novej zmluvy  

do fondu opráv. P. Dani sa ďalej pýtal, kedy sa na Slobodárni bude riešiť problém elektriny. 

 

5.7. Poslanec Ivan Cangár sa opätovne pýtal starostu obce, kedy bude voda v Dome Smútku. 

Starosta mu odpovedal, že na jar. Ďalej p. Cangár žiadal o výmenu zárubne a prahu  

na dverách na Dome smútku. Starosta obce odpovedal, že osloví prítomného p. Petročka.  

 

5.8. Starosta informoval, že dnes  bol obci doručený list potvrdzujúci, že budova Gesi Gemer patrí 

obci.  Starosta navrhol vybudovať v tejto budove bowlingovú halu, stacionár, Cilku, niečo   

pre mládež a prípadne komunitné centrum. 

 

5.9. Poslanec Daniel Fakla ml. sa opýtal Kontrolnej komisie, či plní uznesenie č. 7/VI/2016 zo dňa 

29.6.2016 - “Schvaľuje: Na začiatku mesiaca kontrolnej komisii skontrolovať denný výkaz 

služobného vozidla Citroen“ a či výsledky ich kontrol kontroluje hlavná kontrolórka v zmysle 

§18 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Poslanec Márian Ziman doplnil, že kontrolná 

komisia má kontrolovať všetky obecné vozidlá, vrátane multicar, V3S a traktora. Poslanec 

Štefan Dani podotkol, že ako sa má kontrolovať multicar, keď tachometer v ňom je roky 

nefunkčný.  P. Marian Ziman sa opýtal, ako je možné, že sa používa auto, na ktorom 

nefunguje tachometer.  Pani kontrolórka sa vyjadrila, že auto bez tachometra nesmie jazdiť.   

P. Fakla sa opýtal poslanca Ernesta Dulaja, predsedu kontrolnej komisie, či kontrolná komisia 

zasadala, čo kontrolovala a či má spísanú správu o kontrolnej činnosti. P. Dulaj odpovedal, že 

na čo má kontrolovať, keď kontroluje p. Fakla. Pani kontrolórka sa vyjadrila, že správy 

kontrolnej komisie nekontrolovala, lebo jej žiadne správy neboli na kontrolu predložené. 

Starosta sa opýtal p. Faklu, či tento podnet súvisí s jeho písomným napomenutím kontrolórky 
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o neplnení uznesení. Starosta obce bližšie obecnému zastupiteľstvu nešpecifikoval o aké 

písomné napomenutie sa jedná. 

 

5.10. Poslanec Marián Ziman povedal, že treba urobiť plán postupnosti odhŕňania ulíc a uličiek 

častí Sirka. Starosta dal za tento návrh hlasovať a poslanci obecného zastupiteľstva hlasovali 

nasledovne: 

Za hlasovalo:  7  

Zdržalo sa:  0  

        Proti:  0  

 

5.11. Poslanec Marián Ziman sa opýtal, či sú potraviny Vivien otvorené a či majú zmluvu s obcou 

a navrhol, aby starosta obce upozornil majiteľov na dodržiavanie otváracích hodín. Starosta 

povedal, že pre neho je dôležité, či platia nájom. 

 

5.12. Poslanec Marián Ziman sa opýtal, na podnet občanov z druhého činžiaka, kedy obecné 

zastupiteľstvo prerokovávalo žiadosť p. Štefana Mička o vystavenie prístreška na autá a kedy 

žiadosť podal. Starosta odpovedal, že na takúto stavbu stačí oznámenie a to p. Mičko spravil. 

P. Marián Ziman dodal, že v minulosti, keď sa prejednávala otázka garáží, sa dohodlo,  

že garáže sa budú stavať na bývalom ihrisku za druhým činžiakom. 

 

5.13. Poslanec Daniel Fakla ml. upozornil starostu, že sa na obecnom aute Citroen C4 jazdí príliš 

veľa. Starosta odpovedal, že štyri krát týždenne chodí do Revúcej do banky, pretože obec 

nemá zriadený internetbanking. P. Fakla navrhol starostovi obce, aby internetbanking zriadil. 

Následne si p. Fakla od starostu obce vyžiadal Záznam o prevádzke vozidla osobnej dopravy, 

do ktorého sa  v zmysle Smernice o používaní služobných motorových vozidiel zapisujú jazdy 

služobného vozidla. Starosta mu predložil záznamy jázd, ktoré si p. Fakla pozrel.  

P. Fakla zistil, že služobné auto v dňoch 19.12.2016 a 21.12.2016 v čase medzi 15,00hod 

a 17,00hod, kedy ho videl jazdiť v Revúcej, neboli v Zázname o prevádzke vozidla osobnej 

dopravy zapísané. Starosta sa vyjadril, že v tých dňoch nakupoval pyrotechniku. 

 

5.14. Poslanec Marián Ziman predložil správu komisie za prešetrenie komína u p. Stanislava 

Horvátha ml. Komisia bola komín skontrolovať, zistila že majiteľ nebol doma a prizvala ho  

na dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva. Pán Horváth Stanislav ml. nebol na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva prítomný. 

 

5.15. Pán Remper si žiada vyčistiť jarok v uličke pred jeho domom. 

 

5.16. Pán Erik Sendrei sa pýtal, kedy bude vyrovnanie za vodu na Slobodárni, keďže platí za vodu 

každý mesiac rovnako. Starosta povedal, že odpisovaním vody na Slobodárni je poverený  

poslanec Karol Sendrei. 

 

5.17. P. Mgr. Dana Zimanová a p. Ivan Belán st. vyjadrili  svoju nespokojnosť s neupravenými 

cestami počas sneženia.  Na to im poslanec Štefan Dani povedal, že si niečo môžu spraviť aj 

sami, lebo oni na Šrobárke si vedia sneh odpratať aj sami, kým tam príde traktor. 
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6. Záver 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo všetky body programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Na zasadnutí obecného zastupiteľstva sa iné neprejednávalo a starosta obce  

po diskusii, poďakovaním za účasť, zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísal: 

Daniel Fakla dňa 7.2.2017  ........................................................ 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1. Marián Ziman dňa.............................. ........................................................ 

 

2. Ernest Dulaj dňa................................. ........................................................ 

 

 

 

 

  ........................................................ 

  Za obecné zastupiteľstvo 

    Ing. Peter Sentandráši 

            starosta obce 


